

20% | 10%

على الفنادق | على الطيران

10% خصم فوري + 10% كاش باك | 5% خصم فوري + 5% كاش باك

الرمز الترويجي: BSF

باستخدام بطاقات BSF الائتمانية



الشروط والأحكام:

- العرض صالح لحجز واحد لكل عميل لكل منتج خلال فترة الحملة، والتي تمتد من 16 إلى 19 سبتمبر 2025.
- الحد الأدنى للإنفاق هو 1000 ريال سعودي لكل حجز لكل منتج.
- الحد الأقصى للخصم هو 1500 ريال سعودي لكل حجز لكل منتج.
- سيتم تطبيق الخصم ونقاط الكاش باك تلقائيًا بعد إدخال الرمز الترويجي "BSF" والدفع باستخدام بطاقة BSF الائتمانية، وذلك وفقًا للأهلية وشروط الحملة.
- العرض صالح فقط لحاملي بطاقات BSF الائتمانية ويتطلب استخدام الرمز الترويجي: "BSF".
- يمكن للعملاء استخدام الرمز الترويجي "BSF" مرة واحدة لكل حجز لكل منتج.
- فترة الإقامة والسفر: مفتوحة.
- نقاط الاسترداد النقدي صالحة حتى 30 ديسمبر 2025.
- للحصول على النقاط، يجب أن تكون مستخدمًا مسجلًا في تطبيق المطار.
- لا يمكن استبدال النقاط نقدًا بأي حال من الأحوال.
- يمكنك الاستفادة من هذا العرض من خلال تطبيق وموقع المطار.
- لا يمكن الجمع بين هذا العرض وأي عرض آخر.
- العرض غير صالح للحجوزات المدفوعة باستخدام Apple Pay أو Samsung Pay أو أي محافظ رقمية أخرى.
- تختلف الأسعار حسب توفر الفندق والغرف.
- سُنطبق مكافأة الحملة فقط على بطاقات BSF الائتمانية المؤهلة والنشطة وغير المتعثرة..
- سيتم احتساب الإنفاق المؤهل على كل من البطاقات الأساسية والإضافية ضمن مكافأة هذه الحملة.
- هذا العرض موجه للأفراد والعائلات فقط، ولا ينطبق على وكالات السفر أو الشركات أو المنظمات أو الأفراد الذين يقومون بالحجز نيابةً عن الآخرين..
- يحتفظ بنك السعودي الفرنسي وتطبيق المطار بالحق في خصم قيمة الخصم أو إغلاق الحساب لأي طرف يثبت تورطه في الاحتيال أو الربح غير القانوني أو انتهاك أي من الشروط والأحكام المذكورة أعلاه، دون أي مسؤولية.
- يحتفظ BSF بالحق في استبعاد العملاء من المشاركة إذا انتهكوا أيًا من شروط الحملة أو المنتج.
- البنك تحت إشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.
- يتم تقسيم خصم الفنادق كما يلي: خصم فوري بنسبة 10% من إجمالي الفاتورة عند الدفع، و10% استرداد نقدي يُضاف كنقاط إلى محفظة المطار الخاصة بالعميل.
- يتم تقسيم خصم الرحلات كما يلي: خصم فوري بنسبة 5% من إجمالي الفاتورة عند الدفع، و5% استرداد نقدي يُضاف كنقاط إلى محفظة المطار الخاصة بالعميل.
- مثال على حجز فندق
- إذا قمت بحجز فندق بقيمة 1000 ريال باستخدام بطاقة BSF الائتمانية وأدخلت الرمز الترويجي "BSF" (خصم 20%):
- تحصل على خصم فوري قدره 100 ريال عند الدفع (10%).
- وتكسب أيضًا 20,020 نقطة في محفظة المطار، تعادل 100 ريال للاستخدام في الحجوزات القادمة (10%).
- مثال على حجز رحلة
- إذا قمت بحجز رحلة بقيمة 1000 ريال باستخدام بطاقة BSF الائتمانية وأدخلت الرمز "BSF" (خصم 10%):
- تحصل على خصم فوري قدره 50 ريال (5%).
- وتكسب 10,010 نقطة في محفظة المطار، تعادل 50 ريال للاستخدام لاحقًا (5%).

20% | 10 %

Off Hotels | Off Flights

10% instant + 10% Cashback

5% instant + 5% Cashback

Promo Code: **BSF**

Using BSF Credit Cards



Terms & Conditions:

- The minimum spend is SAR 1,000 per booking per product.
- The maximum discount is SAR 1,500 per booking per product.
- The discount and cashback points will apply automatically after entering the promo code "BSF" and paying with a BSF credit card, subject to eligibility and campaign conditions.
- The offer is valid only for BSF credit cardholders and requires using the promo code: "BSF".
- Customers can use the promo code "BSF" once per booking per product.
- Stay & Travel period: Open.
- Cashback points are valid until 30th December 2025.
- To receive points, you must be a registered user of the Almatar app.
- Points cannot be exchanged for cash under any circumstances.
- You can benefit from this offer through the Almatar app and website.
- This offer cannot be combined with any other offer.
- The offer is not applicable to bookings paid using Apple Pay, Samsung Pay, or any other digital wallets.
- Prices vary based on hotel and room availability.
- The campaign reward will be applicable only to eligible, active, and non-delinquent BSF credit cards.
- Eligible spending on both primary and supplementary cards will be considered for this campaign's reward.
- This offer is intended for individuals and families only and is not valid for travel agencies, companies, organizations, or individuals booking on behalf of others.
- Banque Saudi Fransi and the Almatar app reserve the right to deduct the discount value or close the account of any party found to be engaging in fraud or illegal profit, or violating any of the aforementioned terms and conditions, without any liability.
- BSF reserves the right to disqualify customers from participating if they violate any campaign or product terms.
- The bank is under the supervision and control of the Saudi Central Bank.
- Hotel discount is split as follows: 10% instant discount off the total bill at checkout, and 10% cashback credited as points to the customer's Almatar wallet.
- Flight discount is split as follows: 5% instant discount off the total bill at checkout, and 5% cashback credited as points to the customer's Almatar wallet.
- Example for illustration: Hotel Booking Example
- If you book a hotel for SAR 1,000 using your BSF Credit Card and enter promo code "BSF": (20% Off)
- You get SAR 100 off instantly at checkout (10%).
- You also earn 20,020 Almatar points, worth SAR 100, to use on future bookings (10%).
- Example for illustration: Flight Booking Example
- If you book a flight for SAR 1,000 using your BSF Credit Card and enter promo code "BSF": (10% off)
- You get SAR 50 off instantly (5%).
- You earn 10,010 Almatar points, worth SAR 50 for future use (5%).